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ZÁPISNICA 
z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v obci Kvakovce,  

ktoré sa konalo dňa 9.3.2023 o 08:30 hod.  
v zasadačke obecného úradu na Domašskej ulici č. 97/1 v Kvakovciach .   

Predsedajúci:  
Mgr. Radovan KAPRAĽ 
 
Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny:  
Ing. Katarína KARPJAKOVÁ 
Bc. Andrea TUTKOVÁ  
Ing. René PAVLÍK  
Rastislav KOŠALKO  
Jana URBANČOKOVÁ  
 
Ďalej prítomný podľa prezenčnej listiny:  
Mgr. Martina PERHÁČOVÁ – predsedníčka miestnej volebnej komisie 
 
Ospravedlnený:  
Ing. Ján TIRPÁK – hlavný kontrolór obce z osobných dôvodov  
 
Hostia:  
Pavol URBANČOK  
Ing. Denis TIRPÁK 
Marek FOĽTAN  
Ing. Martina TIMKOVÁ  
 
R O K O V A N I E 
 
1. Otvorenie 
Ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Radovan KAPRAĽ.  
 
Za zapisovateľa bola starostom určená:  
Mgr. Martina PERHÁČOVÁ – pracovníčka OcÚ 
 
2. Určenie overovateľov zápisnice 
Za overovateľov zápisnice boli starostom obce určení títo poslanci:  
Ing. Katarína KARPJAKOVÁ a Bc. Andrea TUTKOVÁ  
 
Predsedajúci uviedol, že návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol stanovený v pozvánke.  
 
Program:  
3. Verejná obchodná súťaž na prenájom baru na výletnej lodi Bohemia  
4. Verejná obchodná súťaž na prenájom stánku na predaj zmrzliny v prístave výletnej lode  
5. Rôzne  
 

Hlasovanie č. 1.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 

Program bol schválený.  

 

Bod č. 3.: Verejná obchodná súťaž na prenájom baru na výletnej lodi Bohemia 

 

Starosta obce informoval poslancov, že sa blíži letná turistická sezóna a je potrebné schváliť podmienky 

verejnej obchodnej súťaže na prenájom baru na výletnej lodi Bohemia. Rozdiel oproti minulému roku je v tom, 

že teraz sa vypúšťa pozemok na brehu, keďže sa tam bude robiť úprava nábrežia. Návrh dostali poslanci 

mailom. Keďže medzi poslancami bol všeobecný súhlas, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto 

znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podmienky Verejnej obchodnej súťaže na prenájom baru a kuchyne na výletnej 
lodi Bohemia, ktorú prevádzkuje obec Kvakovce.  Inzerát bude uverejnený na webovej stránke obce aj 
v regionálnej tlači. Podmienky verejnej obchodnej súťaže tvoria prílohu uznesenia.  
 

Hlasovanie č. 2.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Podmienky VOS boli schválené.  

 

Bod č. 4.: Verejná obchodná súťaž na prenájom stánku na predaj zmrzliny v prístave výletnej lode 

 

Rovnako ako pri súťaži na bar, aj stánok na predaj zmrzliny v prístave výletnej lode je potrebné prenajať a tak 

isto je potrebné vypísať súťaž. Návrh podmienok dostali poslanci e-mailom a keďže bol všeobecný súhlas 

s návrhom, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podmienky Verejnej obchodnej súťaže na prenájom predajného stánku 
v prístave na ulici Nábrežná za účelom predaja nealkoholických nápojov a zmrzliny. Inzerát bude uverejnený na 
webovej stránke obce aj v regionálnej tlači. Podmienky verejnej obchodnej súťaže tvoria prílohu uznesenia.  
 

Hlasovanie č. 3.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Podmienky VOS boli schválené.  

 

Bod č. 7.: Rôzne  

 

A.: Cyklochodník Kvakovce – Domaša Dobrá – Domaša Tíšava 

Starosta obce informoval poslancov o stave, v ako sa nachádza projekt cyklochodníka. Rozhodnutie o schválení 

prišlo aj koncom mesiaca január, čo spôsobilo viaceré komplikácie najmä čo sa týka termínu realizácie. Starosta  
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preto vyzval dodávateľskú firmu, aby sa vyjadrila, či vie skrátiť lehotu dodania tak, aby bolo možné stavbu 

zrealizovať tento rok. Nakoniec sa dohodlo, že všetky strany urobia všetko preto, aby sa dielo podarilo 

zrealizovať, ale je potrebné zodpovedať aj otázky, ktoré sú doposiaľ neznáme. Obec Kvakovce úzko 

spolupracuje s riadiacim orgánom a konzultujú sa všetky náležitosti. Všetky doklady boli odovzdané na 

kontrolu a čaká sa za výsledkom. Keďže v rámci diskusie k tomuto bodu boli všetky otázky zodpovedané, 

starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

 

a) informácie o schválení nenávratného finančného príspevku zo strany Ministerstva investícií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie na projekt Cyklochodník – Kvakovce – Domaša Dobrá – Domaša Tíšava maximálne 

vo výške 6 099 898,93 EUR (slovom: šesť miliónov deväťdesiatdeväťtisíc osemstodeväťdesiatosem eur 

deväťdesiattri centov), pričom celkové oprávnené výdavky projektu boli schválené vo výške 6 420 946,24 

EUR (slovom: šesť miliónov štyristodvadsaťtisíc deväťstoštyridsaťšesť eur dvadsaťštyri centov).   

b) informáciu o podpísaní Zmluvy o nenávratnom finančnom príspevku medzi Obcou a poskytovateľom 

nenávratného finančného príspevku, ktorým je Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a 

informatizácie Slovenskej republiky 

c) informáciu o podpísaní Dodatkov č. 1 k Zmluve o dielo medzi Obcou Kvakovce a dodávateľom, 

spoločnosťou EUROVIA SK a.s., ktoré sa týkali skrátenia lehoty dodania na menej ako 365 dní, t.j. do 

15.12.2023. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:  

 

a) postup Obce Kvakovce vo vyššie uvedených prípadoch a zároveň splnomocňuje starostu obce odstúpiť od 

(výpoveď zo) Zmluvy o nenávratnom finančnom príspevku v prípade, že by mohlo dôjsť ohrozeniu realizácie 

projektu.  

b) Uzatvorenie Dodatkov č. 2 k Zmluvám o dielo medzi Obcou Kvakovce a dodávateľom, spoločnosťou 

EUROVIA SK a.s., ktoré sa týkajú použitia indexov nárastu cien stavebných prác, materiálov a výrobkov 

vydávaných Štatistickým úradom SR 

 

Hlasovanie č. 4.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

B.: Žiadosť o dotáciu na spolufinancovanie projektu  

 

Starosta obce informoval poslancov, že bola podaná žiadosť o dotáciu na Prešovský samosprávny kraj, aby obci 

Kvakovce poskytol dotáciu na spolufinancovanie projektu Cyklochodníka vo výške 5 %, keďže sa jedná 

o investíciu regionálneho významu a obec by takáto finančná čiastka veľmi zaťažila. Poslanci súhlasili 

s podaním žiadosti preto starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu na Prešovský samosprávny kraj na zabezpečenie 

spolufinancovania projektu Cyklochodník – Kvakovce – Domaša Dobrá – Domaša Tíšava a zároveň schvaľuje 

podpísanie zmluvy o poskytnutí dotácie zo strany PSK.  

 

Hlasovanie č. 5.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

C.: Elektráreň na streche budovy Kultúrneho domu  

 

Starosta obce informoval poslancov o výzve, podľa ktorej môžu obce žiadať dotáciu na realizáciu 

fotovoltaických panelov. Výhodou je, že ak si budeme vyrábať elektriku, budeme vedieť vytápať kultúrny dom 

celú zimu a v lete využívať elektriku na chladenie priestorov. Poslanci súhlasili s tým, aby sa obec zapojila do 

projektu, preto starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
a) projekt  ,,Fotovoltický zdroj - kultúrny dom Kvakovce“, ktorý sa týka výroby elektrickej energie na streche 

kultúrneho domu  
b) žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy OPKZP-PO4-SC411-2023-80, Prioritná os: 4. 

Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch, Špecifický cieľ: 4.1.1. Zvýšenie 
podielu obnoviteľných zdrojov energie na hrubej konečnej spotrebe SR. 

c) Spolufinancovanie projektu vo výške 5 % 
 
Hlasovanie č. 6.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

D.: Komisia kontrolná  

 

Starosta obce uviedol, že je potrebné, aby niekto nastavil a následne kontroloval dodržiavanie štandardov 

v budove kultúrneho domu. Navrhol preto, aby bola zriadená Komisia kontrolná, ktorá sa týmto bude 

realizovať. S navrhovaným riešením poslanci súhlasili, preto starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto 

znení:  

a) zriadenie Komisie kontrolnej, 

b) poslanie komisie, ktorej cieľom bude dozerať na fungovanie  procesov nastavených obcou v prevádzke 

kultúrneho domu. Zameriavať sa bude na čistotu, prístup zamestnancov obce ku klientom, dodržiavanie 

štandardov nastavených obcou a všetkých procesov súvisiacich s prevádzkou kultúrneho domu.  
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c) Za predsedu komisie p. Janu Urbančokovú, za členku komisie p. Bc. Andreu Tutkovú  

Hlasovanie č. 7.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 E.: Doplnenie Komisie pre hospodárenie v obecnom lese 

 

Starosta obce informoval poslancom, že zo strany obyvateľa obce p. Radoslava Tutko je záujem podieľať sa na 

činnosti Komisie pre hospodárenie v obecnom lese. Medzi poslancami bol všeobecný súhlas s doplnením 

komisie, preto starosta obce prečítal uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie Komisie pre hospodárenie v obecnom lese o ďalšieho člena, p. 

Radoslav Tutko, Hlavná č. 6/11, 094 02  Kvakovce.  

 

Hlasovanie č. 8.:  

ZA: Karpjaková, Urbančoková, Tutková, Košalko, Pavlík   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Bod č. 8.: Diskusia  

 

Jana URBANČOKOVÁ – opýtala sa, v akom stave je riešenie zosuvu, tiež navrhla, aby sa riešila parková úprava 

pri cintoríne aj nejaký plot pri detskom ihrisku. Pýtala sa aj na ihrisko za obecný úradom.  

 

Marek FOĽTAN – opýtal sa, či budú na pláži tento rok WC  

 

Pavol URBANČOK – zaujímal sa o riešenie zosuvu  

 

Mgr. Radovan KAPRAĽ – uviedol, že sú v príprave viaceré projekty.  

- Rekonštrukcia ciest v obci  

- Úprava verejných priestranstiev  

-  Zníženie energetickej náročnosti budovy OcÚ  

 

K zosuvu:  

Obec nahlásila zosuv na Odbor krízového riadenia. Rovnako to bolo nahlásené aj na Ministerstvo životného 

prostredia a Geologický ústav Dionýza Štúra. Čo sa týka Domaše, je to dlhodobý problém, boli sa na to pozrieť 

už v minulosti, stabilizácia by vyšla podľa ich tvrdení na milióny EUR, o dotácie z Eurofondov na riešenie 

zosuvov môže podľa informácií žiadať len štátny geologický ústav. Bude sa to riešiť len zasypaním a úpravou, 

kým to nebude riešiť štát.  
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Čo sa týka zosuvu v obci, bol privolaný geológ, čaká sa za posudkom. Bude ho treba urgovať, aby boli odborné 

závery a následne sa určí ďalší postup.  

 

K úprave verejných priestranstiev:  

Pripravuje sa projekt. Je dobrý nápad zahrnúť do toho aj cintorín. Starosta navrhol, že spojí projektanta 

s poslancami, aby mu pripomienkovali daný projekt.  

 

K verejným WC na pláži 

Obec počíta s tým, že tento rok budú na pláži WC. Minulý rok sa zrušili, lebo nebolo vody aj návštevnosť bol 

kvôli nedostatku vody mizivá.  

 

 

Bod č. 9.: Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a rokovanie zastupiteľstva ukončil.  

 
 
 
 
 
 
 

Ing. Katarína KARPJAKOVÁ                Bc. Andrea TUTKOVÁ                 Mgr. Martina PERHÁČOVÁ    
overovateľ                              overovateľ                       zapisovateľka 


